
Jaarverslag Prinses Irene 2020 
 
We hadden gehoopt een iets ander jaarverslag te kunnen typen over 2021, maar helaas is het vergelijkbaar 
met 2020. We hebben ons 75-jarig jubileum helaas dus nog 1 jaar uit moeten stellen. Ook in 2021 had corona 
Nederland en dus ook de muziekvereniging in zijn greep. In golven konden we wel en niet repeteren met veel 
verschillende regels en beperkingen als gevolg. Hierdoor hebben we helaas weer weinig optredens kunnen 
verzorgen. Door de onzekerheid over de regels en veiligheid merkten we ook veel twijfel onder de leden. Kom 
ik wel of niet naar de repetitie? Nodig ik wel of geen publiek uit? Als bestuur willen we de leden in ieder geval 
bedanken voor hun geduld en inzet de afgelopen twee jaar en het lijkt erop dat de maatregelen nu van de baan 
zijn en de eerste optredens al weer zijn geweest. 
 
Naast de inzet van de leden willen we ook de dirigenten en docenten bedanken voor hun flexibiliteit. Zij 
hebben ook steeds weer met nieuwe energie de leden en leerlingen weten te motiveren na de zoveelste 
repetitiestop. Een lastige opgave want ook zij merken de wisselende energie bij de leden die zo’n coronajaar 
meebrengt.  
 
Gelukkig zijn er ook genoeg lichtpuntjes geweest. Zo hebben het Clarinet Choir en Princess Brass optredens 
kunnen verzorgen. Daarnaast zijn alle onderdelen ook druk bezig geweest met het voorbereiden van het 
najaarsconcert op 13 november. Helaas ging deze vanwege de stijgende besmettingen op het laatste moment 
niet door.  
 
Een enthousiast team vrijwilligers heeft zich het afgelopen jaar opnieuw ontfermd over het gebouw en ervoor 
gezorgd dat deze er nog steeds goed bij staat. Daarnaast zijn er ook een aantal vrijwilligers bezig geweest met 
het op orde brengen van het muziekarchief. Hartelijk dank daarvoor! 
 
We zien 2022 met positieve blik tegemoet. De eerste optredens zijn al geweest en we hebben zin in de 
optredens die nog gepland staan. We zijn dankbaar voor het geduld en trouw van de leden de afgelopen 
corona-jaren. Toch nog een oproep, ondanks dat we enorm blij zijn met alle inzet die getoond wordt is er op 
bestuurlijk niveau weinig verandering. De actieve leden in het bestuur en in de werkgroepen zijn al een aantal 
jaar hetzelfde. Voor frisse wind en een nieuw geluid na twee jaar dicht te zijn geweest roepen we van harte op 
om deze groepen te versterken! Sluit vooral eens aan bij een bestuursvergadering of werkgroepsvergadering. 
Alle leden zijn van harte welkom! Op naar een coronavrij nieuwe geluid van Prinses Irene! 
 
 
Het bestuur van Prinses Irene 
Jan Klarenbeek, Jan Stoffelsma, Trudy Hidding, Olaf Verboon


